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برگزاری دیدار پرسپولیس و تراکتورسازی تحت تاثیر محرومیت سرخپوشان تبریزی

قهرمان لیگ برتر از این بازی بیرون می آید؟!
سرویس ورزشی-

برتر حساس ترین  آخرین دیدار هفته بیستم لیگ 
بازی  ایــن فصل لیگ اســت که امروز بیــن دو تیم 
برگزار  آزادی  تراکتورسازی در ورزشگاه  و  پرسپولیس 

می شود. 
در آخرین دیدار از هفته بیستم لیگ برتر و در حساس ترین 
بازی این هفتــه، تیم های اول و دوم جــدول رده بندی که از 
شــانس بسیار بیشــتری برای قهرمانی نســبت به سایر رقبا 
برخوردار هســتند، مقابل هم صف آرایی می کنند. این دیدار 
حســاس و سرنوشت ساز یک شنبه ســاعت ۱۵ در ورزشگاه 
آزادی برگزار می شــود و احتمالا ورزشگاه مملو از تماشاگران 

دو تیم خواهد بود.
در حال حاضر پرسپولیس در بهترین شرایط خود قرار دارد 
و ۵ پیروزی متوالی را تجربه کرده و با ۴۴ امتیاز به صدر جدول 
تکیه داده و تراکتورســازی که در نیم فصل دوم تا حدودی به 
دور از شرایط آرمانی نیم فصل نخست بوده، با ۶ امتیاز کمتر از 
شاگردان ایوانکوویچ، با ۳۸ امتیاز رده دوم را به خود اختصاص 

داده است.
بازی رفت این دو تیم در تبریز با تساوی یک - یک خاتمه 
یافت اما در آن بازی رفیعی برای تراکتورســازی و نوراللهی و 
عالیشــاه برای پرســپولیس بازی می کردند امــا اکنون ورق 
برگشــته و این بازیکنان جای خــود را عوض کرده اند . با این 
حال هنــوز ابهامات در خصوص بازی کردن این بازیکنان زیاد 
اســت زیرا احتمال دارد به واسطه محرومیت تراکتورسازی از 

نقل و انتقالات نتوانند این تیم را همراهی کنند. 
این دیدار حساس بدون شک تحت تاثیر محرومیت های 
اخیر تیم های ایرانی برگزار می شــود که یکی از آنها یک پای 

این میدان است. تراکتورسازی همانند استقلال به دلیل تعلل 
در پرداخت به موقع مطالبات بازیکنان خارجی سابق خود از دو 
پنجره نقل و انتقالات محروم شده و عملا نمی تواند از بازیکنانی 
مانند ســجاد شهباززاده، احمد نوراللهی، امید عالیشاه و هاشم 
بیک زاده اســتفاده کند. استفاده تراکتورسازی از این بازیکنان 
در دیدارهای گذشته نیز زمزمه ها را درباره کسر امتیاز از این 
تیم تبریزی افزایش داده اســت. روز گذشته براتی اعلام کرد 
احمد نوراللهی و امید عالیشــاه و هاشــم بیک زاده نمی توانند 
فردا برای تراکتورسازی مقابل پرسپولیس به میدان بروند .این 

۳ بازیکن در نقل و انتقالات نیم فصل به تراکتورســازی اضافه 
شدند. همچنین بنا بر تصمیم فیفا این ۳ بازیکن به علاوه سجاد 
شهباززاده نمی توانند در تراکتورسازی بمانند و می توانند راهی 

تیم های دیگر شوند.
علاوه بر این اتفاقات، تراکتورسازی بازیکنانی مانند مهدی 
کیانی، مهدی شــریفی و خالد شفیعی را به دلیل محرومیت و 
هادی محمدی، محمد ایران پوریان و شهرام گودرزی را هم به 
دلیل مصدومیت در اختیار نخواهد داشت و با غیبت ۱۰ بازیکن 

پای به ورزشگاه آزادی می گذارد.

تیم آماده این میدان یعنی پرســپولیس که با پشــتوانه 
هوادارانش درصدد پیروزی اســت، تنها علی علیپور و محسن 
ربیع خواه را در اختیار نخواهد داشت و برای این دیدار حساس 
همــه بازیکنانش را در اردو دارد و دســت برانکو برای انتخاب 

ترکیب دلخواهش باز است.
پیروزی پرسپولیس فاصله این تیم با تیم دوم را به ۹ امتیاز 
افزایش می دهد و یک گام بلند برای قهرمانی است اما پیروزی 
تراکتورســازی ضمن کاهش دادن فاصله با صدرنشین به سه 
امتیاز، تنور مســابقات لیگ برتر را داغ تر می کند اما تساوی 
بهترین نتیجه برای تیم های تعقیب کننده است که سعی می 

کنند در ۱۰ هفته باقی مانده خود را به صدر جدول برسانند.

ایگور کولاکوویچ یا استویچف

سرمربی تیم ملی والیبال امروز مشخص می شود 
فدراسیون والیبال قرار اســت روز یکشنبه تصمیم 
نهایی در خصوص انتخاب سرمربی تیم ملی ایران را بگیرد 

و از بین دو گزینه مد نظرش یکی را جانشین لوزانو کند.
بعد از مدت ها انتظار قرار است سرمربی تیم ملی والیبال امروز 
انتخاب شود. این موضوعی اســت که پیش تر رئیس )سرپرست 
کنونی( فدراســیون وعده داده بود. داورزنی تاکید کرد در جلسه 
امروز هیئت رئیسه فدراسیون والیبال سرمربی تیم ملی مشخص 

خواهد شد.
بعــد از اتفاقاتی که در هفته هــای اخیر در والیبال ایران رخ 
داده اســت دو گزینه پیش روی میز فدراسیون است. رادوستین 
اســتویچف از بلغارســتان و ایگور کولاکوویچ مونته نگرویی.در 
فهرست اولیه ای که فدراسیون ایران بعد از قطع همکاری با رائول 
لوزانو منتشــر شده بود نام استویچف در کنار آناستازی و مارسلو 
مندس مطرح شد. اما خیلی زود مشخص شد که آناستازی یک 
شــوی تبلیغاتی تکراری بود و مندس هم در تیم باشگاهی خود 

ماندنی است.
استویچف که در ســری آ ایتالیا موفقیت های زیادی کسب 
کرده اســت مورد توجه لهستان و روســیه نیز قرار گرفت با این 
حــال به تهران ســفر کرد و چند روزی از نزدیــک با امکانات و 
شرایط والیبال ایران آشنا شد. بلافاصله بعد از ترک تهران توسط 
استویچف یک سایت معتبر بین المللی خبر داد شرایط این مربی 
برای فدراســیون ایران مــورد قبول واقع نشــد. اگرچه دبیرکل 

فدراسیون والیبال کشورمان این خبر را تایید نکرد.

ایگور کولاکوویچ دیگر گزینه فدراســیون ایران است. مربی 
مونته نگرویی که پیش تر با صربستان نتایج درخشانی کسب کرد. 
او از مکتب والیبال صربستان است. همان که همواره مورد انتقاد 
کارشناســان و مربیان کشــورمان قرار گرفته بود. این مربی نیز 

بعد از نشست هایی که با فدراســیون کشورمان داشت با لبخند 
رضایت تهران را ترک کرد. اینکه در جلســه امروز سرمربی تیم 
ملی والیبال ایران مشــخص خواهد شد یا از جمع بندی نهایی 

خبری نخواهد شــد مشخص نیســت. انتظارات بر این است که 
جلســه هیئت رئیسه فدراســیون به نتیجه نهایی برسد چرا که 
مربیان بدون تیم بزرگی وجود ندارند یا اینکه شرایط آنها با آنچه 

که فدراسیون ایران می خواهد سازگار نیست.
آنچه که از بررســی های کارشناســان و اهالی والیبال نشان 
می دهد اســتویچف با کارنامه درخشــان و دیسیپلینی که دارد 
گزینه خوبی برای تیم ملی ایران است. جو عمومی کاملا مثبتی 
نیــز به انتخاب این مربی سرشــناس به وجود آمده اســت ولی 
مشخص نیست فدراسیون والیبال زیر بار پیشنهاد چهار ساله او 

برای رسیدن به سکوی المپیک خواهد رفت یا خیر.
در ایــن بین کولاکوویچ البته نرمش بیشــتری نســبت به 
درخواست ها و پیشنهادات فدراســیون ایران نشان داده و چراغ 
سبز اولیه را هم دریافت کرده است. از شواهد پیداست فدراسیون 
نیز در مذاکرات رو در رو شرایط این مربی را مناسب تر دیده است 

و باید منتظر تصمیم گیری نهایی در نشست هیئت رئیسه بود.
به نظر می رسد در صورت انتخاب نشدن استویچف به عنوان 
ســرمربی تیم ملی ایران، تفاوت آنچنانی بین کولاکوویچ و دیگر 
گزینه های باقی مانده )متناســب با شــرایط فدراسیون والیبال( 
وجود ندارد و نمی توان حسرت زیادی برای عدم مذاکره با گزینه 
دیگری را داشت. همه مربیان مطرح و بزرگ والیبال دنیا پیش تر 
در مذاکرات خود پاسخ منفی دادن و تقریبا مابقی مربیان در یک 

سطح قرار دارند.

فرگوسن، ونگر و کونته در حد من هستند نه برانکو

کی روش: نمی توانم بازیکنان پرسپولیس را به اردوی تیم ملی دعوت کنم
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران می گوید از آخرین 
جلسه با رئیس  فدراســیون فوتبال تا به امروز تغییر 

زیادی در وضعیت تیم ملی به وجود نیامده است.
کارلــوس کی روش پــس از جلســه دیروز بــا رئیس 
 فدراسیون فوتبال در نشست خبری حاضر شد و در خصوص 
روند آماده ســازی تیم ملی، اختلافاتش با برانکو و... به اظهار 
نظر پرداخت که گزیده ای از صحبت های او در ادامه می آید:

* مــا موقعیت خودمان را از زمــان اردوی امارات تا به 
الان آنالیــز کرده ایم. قبلا گفته بودم که برنامه آماده ســازی 
ما بســیار محدود خواهد بود. اما فقط می توانم بگویم که ما 
از جلســه اخیر تا به امروز تغییر زیادی نداشتیم و وضعیت 
به همان شــکل اســت. من باید بگویم اگر این برنامه برای 
تیم ملی اجرا می شود باید برای باشگاه ها هم اجرا شود. این 
برنامه درباره لیگ قهرمانان آسیا نباید قطع شود و لیگ باید 

ادامه پیدا کند.
* افرادی که این شــرایط را در تیــم ملی ایجاد کردند 
برای آینده این تیم مسئول هستند. باز هم تاکید می کنم که 

این برنامه چیزی نبود که من اعتقاد داشتم حالا که تصمیم 
گرفته شــده از قوانین فیفا پیروی کنیم قطعا عواقب جدی 
برای برخی از کادر و بازیکنان به دنبال خواهد داشت. با این 

برنامه تعدادی از آنها نمی توانند به تیم ملی ملحق شوند.
* برخــلاف آن چه می گویند من در تعطیلات به ســر 
نمی برم و زمانی هم که خارج از ایران هستم بازی بازیکنانی 
را که در خارج از ایران بازی می کنند و تعدادشــان هم زیاد 
است از نزدیک می بینیم و همین طور برای برنامه ریزی اردوها 
با بازی های تدارکاتی کار می کنم. حرفم را خلاصه می گویم، 
برنامه های تیم ملی تغییر نمی کند و بر اســاس قوانین فیفا 

انجام خواهد شد.
* من مطئنم برنامه ای که تا الان داشتیم بهترین برنامه 
بود البته کارشناســانی وجود دارند که در کشــور خودشان 
حرف دیگــری می زنند ولی به برنامه ما اشــکال می گیرند. 
ما ســعی می کنیم کار خودمان را بکنیم تا همه خوشــحال 
باشند. اگر قرار است اردوهای تیم ملی بر اساس برنامه فیفا 
باشــد باید قوانین فیفا هم در خصوص باشــگاه اعمال شود 

و به خاطر چهار باشــگاه، لیگ تعطیل نشــود. با این برنامه 
آماده ســازی قطعا نمی توان به بازیکنان جوان فرصت داد تا 

بتوانند خودشان را نشان دهند و تجربه کسب کنند.
* درباره وضعیت بازیکنان پرسپولیس باید بگویم که آنها 
شرایط متفاوتی دارند. پرسپولیس باشگاه بسیار بزرگی است 
و احتــرام زیادی برای آنها قائل هســتم چرا که رنگ لباس 
آنها شبیه رنگ لباس منچستریونایتد است. من به این دلیل 
بازیکنان پرســپولیس را به اردو دعوت نمی کنم که سرمربی 
پرســپولیس می گوید بازیکنان این تیم زیاد غذا می خورند و 
ما نمی توانیم با این شــرایط آنها را به تیم ملی دعوت کنیم. 
من می خواهم جدی صحبت کنم. بازیکنان پرسپولیس وزن 

زیادی دارند و حرفه ای نیست که ما از آنها دعوت کنیم.
* من احترام زیادی برای آنها قائل هســتم اما مربی آنها 
به من درس داد که آن ها حرفه ای نیســتند و چاق می شوند. 
آنها وزن زیادی دارند و چاق هســتند. من باید به هواداران و 
تماشاگران بگویم که احترام زیادی برای بازیکنان قائل هستم.

* در ماه دسامبر با شرایطی مواجه شدیم که باعث شد 

برنامه بهم بریزد و مجبور شــدیم بر اساس قوانین فیفا عمل 
کنیم. این بســیار ساده است. در صلح و هماهنگی به فوتبال 
ایران برگشتیم و از چیزی که در مسئولیت من نیست سؤال 
نپرسید. از کسانی بپرسید که این جدایی را به وجود آوردند. 
مــن و آقای تاج با هم کار می کنیــم. حداکثر تلاش خود را 
انجام می دهیم تا راه حل هایی برای مشــکلات به وجود آمده 

پیدا کنیم. ما با هم به شکل متحد کار می کنیم.
* من با مربیانی که در کنفرانس های مطبوعاتی تیم مرا 
سرزنش می کنند و می خواهند کارشان را با این طور اعمال 
پیش ببرند رابطه ای ندارم. من حداکثر تلاش خودم را برای 
تیــم ملی انجام می دهم ولی ایــن را بدانید که برنامه ما در 

مقابل برنامه های قطر، ازبکستان و چین خیلی فرق دارد.
* من فقط در مورد فرگوســن و کونته صحبت می کنم. 
اگر آنها بخواهند با مــن صحبت کنند من آماده ام که با آنها 
جلسه ای داشته باشم ولی با مربیانی که اول با رسانه ها صحبت 
می کنند و بعد می خواهند با من مواجه شوند کاری ندارم. من 

فقط با مربیانی که در سطح خودم باشند صحبت می کنم.

وزیر ورزش و جوانان در حکمی محمدرضا داورزنی را به عنوان سرپرست فدراسیون والیبال منصوب کرد.
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کنید. پس از صدور این حکم، داورزنی در خصوص آخرین وضعیت حضور خود در فدراسیون والیبال اظهار داشت: تا برگزاری 
مجمع خواهم ماند که سعی می کنیم در مدت قانونی مجمع را برگزار کنیم. سعی خواهم کرد که به هر دو کار رسیدگی کنم.

صدور حکم سرپرستی فدراسیون والیبال برای داورزنی درخواست خادم برای بررسی مجدد 
حضور کشتی گیران آمریکایی در ایران 

رئیس  فدراسیون کشتی در پی مسائل پیش آمده در 
مورد عدم صــدور روادید برای حضور تیم ملی آمریکا در 
جام جهانی ۲۰۱۷ کشــتی آزاد، در نامه ای خطاب به وزیر 
ورزش و جوانان، خواستار بررسی دوباره این موضوع توسط 

مراجع ذی صلاح شد. 
پس از این که ویزای حضور در ایران برای تیم   ملی کشــتی 
آزاد آمریکا صادر نشــد، اتحادیه جهانی کشــتی اعلام کرد که به 
دنبال راه حلی ســریع برای این موضوع است؛ پس از این اتفاقات 
روســیه برای میزبانی جام جهانی اعلام آمادگی کرده اســت و با 
توجه به این که یکی از شــرایط میزبانی رقابت های جام جهانی 
صدور ویزا برای تمام تیم های شــرکت کننده است، این احتمال 
وجــود دارد که میزبانی از ایران گرفته شــود. حمید بنی تمیم، 
نایب رئیس فدراسیون کشتی در این رابطه گفت : روسیه پیش از 
این نیز خواســتار برگزاری جام جهانی کشتی آزاد بود که پس از 
انصراف آنها، میزبانی جام جهانی به ایران داده شــد، اما حالا این 
کشــور اعلام کرده است که اگر مشکلی در برگزاری این رقابت ها 
وجود دارد حاضر هســتند میزبانی جام جهانی 2۰۱7 را بر عهده 
بگیرند. حال باید دید با این شرایط آیا ایران از میزبانی جام جهانی 
کشــتی آزاد محروم می شــود یا این که اتحادیه جهانی تصمیم 
دیگری می گیرد. قرار اســت جام جهانی کشتی آزاد اواخر بهمن 

 ماه بین هشت تیم برتر جهان در کرمانشاه برگزار شود.
نامه خادم به وزیر ورزش و جوانان

پس از انتشــار این خبر، رئیس  فدراسیون کشتی در نامه ای 
خطاب به وزیر ورزش و جوانان، خواســتار بررســی دوباره حضور 

کشتی گیران آمریکایی در ایران توسط مراجع ذی صلاح شد.

در بخشــی از نامه رســول خادم به ســلطانی فر آمده است: 
»در چنــد روز گذشــته، به طور مکرر شــاهد بودیم مســئولان 
فدراسیون کشتی آمریکا و نیز قهرمانان المپیک تیم ملی کشتی 
آزاد آمریــکا، در قالب مصاحبه های متعــدد از دولت ایران تقاضا 
نمودند که بدون توجه به سیاســت های غیرانسانی و غیراخلاقی 
دولت جدید آمریکا، امکان حضور تیم ملی کشــتی آزاد آمریکا را 
در ایران فراهم نمایند. دبیر اجرایی فدراســیون کشتی آمریکا در 
بیانیه خود اعلام نمود که ما همواره بعد از انقلاب فارغ از مســائل 
سیاسی در مسابقات کشتی در میان مردم ایران حضور مطلوب و 
به یادماندنی داشته ایم و تقاضا داریم دولت ایران به دلیل اهمیت 
رقابت های جام جهانی کشــتی آزاد به عنــوان یکی از مهم ترین 
مسابقات دنیای کشتی، اجازه بدهند تیم ملی کشتی آزاد آمریکا 
در جام جهانی در کرمانشاه حضور داشته باشند. نکته حائز اهمیت 
در موضع گیری های مذکور این بود که عملا فدراســیون کشتی 
آمریــکا و قهرمانان المپیکی آن با اعلام تقاضا از دولت ایران برای 
حضور در مسابقات، سیاست های دولت جدید آمریکا را رد کردند و 
در کنار سایر معترضان جهانی و داخلی کشور آمریکا قرار گرفتند.
بنابراین، با عنایت به ابراز علاقه قهرمانان و مدیران کشــتی 
آمریکا مبنی بر حضور در رقابت هــای جام جهانی 2۰۱7 ایران، 
توجه آنها بــه جایگاه ویژه مردم ایران در همراهی با کشــتی، و 
ناراحتی آنان از سیاست های غیرمنطقی رئیس جمهور خود و هم 
چنین فرصت دیپلماسی گسترده ناشی از این رویکرد جدید، لطفا 
ترتیبی اتخاذ گردد تا در اسرع وقت ممکن موضوع صدور روادید 
تیم ملی کشتی آزاد آمریکا، مجددا از سوی مراجع ذیصلاح مورد 

بازنگری قرار گیرد.«

* با توجه به اینکه تیم ملی بسکتبال ایران قرار است سه شنبه نوزدهم بهمن راهی ژاپن شود این احتمال وجود 
داشت که رقابت های هفته هفدهم لیگ برگزار نشود اما کمیته مسابقات فدراسیون اعلام کرده که رقابت ها لغو 
نشــده و تیم ها دوشنبه هجدهم بهمن به مصاف هم می روند و سپس تیم ملی به ژاپن سفر می کند تا دو دیدار 

تدارکاتی با تیم ملی این کشور داشته باشد.
* امیر حسینی رئیس فدراسیون ورزش های کارگری با شکایت رئیس فدراسیون بین المللی ورزش های پهلوانی و زورخانه ای 
بازداشت شد. امیر حسینی رئیس فدراسیون ورزش های کارگری که در فدراسیون بین المللی زورخانه ای با محسن مهرعلیزاده 
به مشکل خورده بود، با شکایت وی به دلیل تشویش اذهان عمومی در دادگاه محکوم شد و به ۶ ماه حبس محکوم شد. دیروز 
این حکم اجرا شــد و امیر حســینی که قرار بود در مراسم تجدید میثاق جامعه ورزش با آرمان های امام خمینی )ره( شرکت 
کند از رفتن بازماند و روانه دادگاه شــد و قرار اســت به زندان منتقل شود. امیر حسینی که جزو هیئت موسسین فدراسیون 
بین المللی زورخانه ای بود و دبیرکلی این فدراسیون را برعهده داشت، چندی پیش پس از مشکلاتی که با مهرعلیزاده، رئیس 
فدراسیون داشت از این فدراسیون جدا شد و پس از شکایت محسن مهرعلیزاده از حسینی به دلیل تشویش اذهان عمومی، 

امیر حسینی در دادگاه به ۶ ماه حبس محکوم شد و دیروز این حکم اجرایی شد.
* دومین روز رقابت های تنیس دیویس کاپ گروه دو آســیا و اقیانوسیه دیروز به میزبانی اسلام آباد پاکستان 
برگزار شد و نمایندگان کشــورمان در بخش دو نفره به مصاف زوج پاکســتانی رفتند. در دیدار دو نفره این 
مسابقات تیم ایران با ترکیب انوشا شــاهقلی و البرز اخوان به مصاف اکیل خان و قریشی رفتند و در نهایت با 

نتیجه ) ۱-۶ ، ۲-۶ و ۲-۶( این دیدار را واگذار کردند. 

خواندنی از ورزش ایران

رئیس فدراســیون تکواندو مدعی است نتایج تکواندو رو به صعود اســت و نباید این رشته را اسیر سیاه نمایی کرد. گزیده ای از 
تازه ترین صحبت های محمد پولادگر در ادامه می آید:

* کمیته  فنی از  افراد با تجربه، کارشناس و با سابقه تشکیل شده است که صاحب نظر هستند. یک عده دهان خود را باز می کنند 
و بدون فکر هر چیزی را بیان  می کنند و از هر کار ما غلط می گیرند. ان شــاء الله همه چیز آن طور که وظیفه و شــأن تکواندو ایران 

است انجام شود. 
* قائل بر این نیســتم که نتایج تکواندو ضعیف بوده اســت. چه کسی گفته است روندی که همیشه رو به اوج و موفقیت بوده، نتایج 
ضعیفی است؟ امروز یک عده مغرض، نتایج تکواندو را سیاه نمایی می کنند. اعتقادی بر این ندارم که نتایج تکواندو ضعیف بوده است. 
* نتایج المپیک فرق می کند. به مردم اعلام کردیم نتایج خوبی در بخش مردان کســب نکردیم که علل مختلفی داشــت. در زمان 
مقتضی به آنها رســیدگی کردیم ولی ما هنوز عنوان قهرمانی جهان در بزرگسالان، عنوان قهرمانی جهان در رده سنی نوجوانان در 
بخش دختران و عنوان قهرمانی جهان در رده ســنی نونهالان را داریم. کدام یک از رشــته های ما این همه موفقیت در کارنامه خود 

دارد؟ 
* یک زمان قانونی برای ریاســت داریم که تا آن زمان در فدراسیون تکواندو باقی خواهم ماند. دست آقایان نیست که هر زمانی که 
بخواهند کسی را بر کنار کنند. در حال  حاضر نمی توانم حرفی درباره دوره آینده بزنم. یک سال تا پایان دوره من باقی  مانده است. 

پولادگر:نتایج تکواندو در مجموع خوب بوده است

صفحه ۹
 یک شنبه ۱۷ بهمن ۱۳۹۵ 

۷ جمادی الاول ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۵۵۴

گام بلند چلسی به سوی قهرمانی با فتح دربی لندن
آبی پوشــان لندن با غلبه بر همشــهری قرمزپوش خود، شانس شان برای فتح 
ســخت ترین لیگ فوتبال اروپا را افزایش دادند. در نخستین و حساس ترین بازی از 
هفته بیست و چهارم لیگ برتر انگلیس، عصر دیروز تیم های فوتبال چلسی و آرسنال 
در ورزشــگاه اســتمفوردبریج به مصاف هم رفتند که این بازی را آبی پوشان شهر 
لندن با نتیجه ۳ بر یک بردند تا ضمن گرفتن انتقام بازی قبلی شــان برابر آرسنال 
در نیم فصل نخست، گامی بلند به سوی کسب عنوان قهرمانی بردارند. گل نخست 
این بازی را مارکوس آلونســو در دقیقه ۱۳ زد. دومین گل را ادن زار با یک حرکت 
انفرادی زیبا از میانه میدان و به هم ریختن مدافعان آرســنال در دقیقه ۵۳ به ثمر 
رساند. حسن ختام بازی برتر آبی پوشان لندن هم سسک فابرگاس در دقیقه ۸۵ با 
اســتفاده از اشتباه فاحش پیتر چک، دروازه بان آرسنالی ها زد. در طرف مقابل هم 
اولیویه ژیرو، مهاجم فرانسوی که در نیمه دوم به عنوان بازیکن تعویضی به میدان 
رفت، در دقیقه نخســت وقت های تلف شــده نیمه دوم یکی از گل های خورده را 
برای توپچی ها جبران کرد.چلســی با این پیروزی، ۵۹ امتیازی شــد و فاصله خود 
را بــا تیم دو جدول، تاتنهام بــه طور موقت به ۱2 امتیاز افزایش داد. این در حالی 
است که آرسنال ۴7 امتیاز هم به دلیل تفاضل گل کمتر نسبت به تاتنهام در رده 

سوم قرار دارد.
قطع بودجه فدراسیون فوتبال انگلیس 

توسط مجلس نمایندگان!؟
فدراســیون فوتبال انگلیس در صورت عدم اصلاحات ســاختار مدیریتی خود 
بودجه ۳۰ میلیون پوندی دولتی را از دســت خواهــد داد.یکی از مباحث مجلس 
نمایندگان انگلیس در طول هفته جاری به بررســی اصلاحات مدیریتی فدراسیون 
فوتبال این کشــور اختصاص دارد. تریسی کروچ، معاون وزیر ورزش و گردشگری 
نیز چهار ماه قبل ضرب الاجل ۶ ماهه ای برای فدراســیون فوتبال تعیین کرده بود 
تا در این مدت زمانی اصلاحات ســاختاری در این نهاد انجام شــود و در غیر این 
صــورت بودجه ۳۰ میلیون پوندی آنها از ســوی شــورای ورزش انگلیس را قطع 
خواهند کرد. در حال حاضر سیاستمداران انگلیسی اطمینان لازم از ایجاد اصلاحات 
مورد نظرشان در فدراســیون فوتبال این کشور را ندارند. از سویی دخالت مجلس 
انگلیس در امور اجرایی فدراســیون فوتبال این کشور حساسیت های را برای فیفا 
ایجاد کرده است. طبق قوانین فیفا مراجع دولتی هیچ کشوری حق دخالت در امور 

فدراسیون های فوتبال را ندارد.
جذب نابغه ۱۱ ساله لهستانی توسط رئال مادرید

باشگاه رئال مادرید اسپانیا نابغه ۱۱ ساله لهستانی را به خدمت گرفت. سایت 
پولست اسپرت لهستان نوشته اســت: یاسک چاپلینسکی ۱۱ ساله که هر روز در 
تیم نوجوانان پوگون اشچچین تمرین می کند به رئال مادرید اسپانیا فراخوانده شد 
تا تحول عظیمی در زندگی او رقم بخورد. او توســط استعدادیاب های باشگاه رئال 
مادرید کشــف شد و از این پس تمرینات خود را در آکادمی این باشگاه اسپانیایی 
خواهد گذارند. یاسک چاپلینسکی شرایط تمرینی بسیار خوبی را در شهر اشچچین 
دارد. خانواد ه اش زمین تمرینی کوچکی را در کنار خانه ســاختند و یاســک تمام 
زمان خود را در آن می گذراند. این نابغه ۱۱ ســاله لهســتانی از 7 سالگی فوتبال 
بازی می کند و در تمام این دوران با تشــویق خانواده اش فقط در اندیشــه فوتبال 
است. سایت پولست اسپرت در ادامه این خبر نوشته است: نیمار مهاجم موردعلاقه 
یاسک چاپلینسکی است اما رئالی ها سریع  تر از رقیب دیرینه دست به کار شدند تا 
یکی از بزرگترین ماجراهای زندگی یاســک چاپلینسکی در شهر مادرید آغاز شود. 
یاسک همچنین بازی برادر بزرگترش را خیلی دوست دارد و او را یکی از الگوهای 

خود می داند.
بوفون بعد از جام جهانی روسیه هم می تواند بازی کند

مدیر برنامه های دروازه بان بانوی پیر احتمال ادامه پیدا کردن دوران بازیگری این 
بازیکن کهنه کار پس از جام جهانی 2۰۱۸ را رد نکرد.سیلوانو مارینو، مدیر برنامه های 
جان لوئیجی بوفــون، می گوید که دروازه بان کهنه کار یوونتــوس بعد از جام جهانی 
2۰۱۸ روسیه هم می تواند بازی کند. او درباره آینده بوفون ۳۹ ساله که خودش گفته 
اســت احتمالاً پس از جام جهانی 2۰۱۸ روسیه به دوران بازیگری اش پایان می دهد، 
به شبکه رای اسپورت گفت: جی جی می خواهد تا 2۰۱۸ و جام جهانی روسیه بازی 
کند اما با توجه به روحیه، آمادگی فعلی اش و عشقی که به فوتبال دارد، ممکن است 
که بعد از جام جهانی هم همچنان به دوران بازیگری اش ادامه دهد. در چند ماه اخیر 
حــرف و حدیث های زیادی درباره اینکه جان لوئیجی دوناروما، دروازه بان ۱7 ســاله 
میلان می تواند جای همنام خود را در تیم ملی ایتالیا و یوونتوس بگیرد، صورت گرفته 
اســت اما مدیر برنامه های کاپیتان بانوی پیر بعید می داند که میلانی ها حاضر شوند 

دروازه بان آینده دار خود را به رقیب اصلی شان بفروشند.
پرونده سه شهر نامزد میزبانی المپیک ۲۰۲۴ ثبت شد

ســه نامزد میزبانی المپیک 2۰2۴ تایید شــدند و پرونــده نامزدی آنها برای 
میزبانی این المپیک ثبت شد این سه شهر، بوداپست، لس آنجلس و پاریس هستند. 
هر ســه این شهرها درخواســت خود را تایید کردند و پرونده نامزدی میزبانی آنها 
ثبت شد.رئیس کمیســیون ارزیابی IOC در این باره گفت : این یک گام مهم برای 
شــهرهای میزبانی و IOC بود. در حال  حاضر می توانیم همه این فایل ها را بررسی 
کنیم. از ابتدا با این شهرها در ارتباط بودیم و شاهد برنامه ریزی های آنها بودیم. به 
مراحل پایانی این رقابت نزدیک می شویم. منتظر هستم که در فصل بهار از هر سه 
این شــهرها بازدید کنم. لس آنجلس اولین شــهری است که از آن بازدید می شود. 
این بازدید در تاریخ 22 تا 2۵ آوریل انجام می شــود. از شــهر بوداپست در تاریخ 
۱۰ تا ۱2 و از شــهر پاریس در تاریخ ۱۴ تا ۱۶ می  بازدید خواهد شد. گزارش های 
نهایی بد از این بازدیدها به IOC داده می شود. در این بازدیدها به جنبه های تخلف 
شــهرها از جمله حمل و نقل، استادیوم ها، مســائل مالی و ... توجه خواهد شد. در 
بازدیدهای اولیه شهرها از مشــکلات فنی و موجود آگاهی پیدا می کنند و به آنها 
مشاوره داده می شود. میزبان المپیک 2۰2۴ روز ۱2 سپتامبر در جلسه لیما در پرو 

انتخاب می شود.
رونالدینیو: مهاجمان پیشین بارسلونا

 به هم حسادت می کردند
سفیر جدید باشگاه بارسلونا تفاوت سه مهاجم کنونی بارسلونا را با سه مهاجم 

قبلی، نبود حسادت در میان شان عنوان کرد.
بارسلونا جمعه شب گذشته رونالدینیو را به عنوان سفیر جدید باشگاه معرفی 
کرد.بازیکن پیشــین آبی اناری ها در مراسم معارفه گفت: افتخار می کنم که سفیر 
باشــگاه شــدم. تمام تلاش خود را به کار می گیرم تا نام بارســلونا را به بالاترین 
جایگاه ممکن برســانم. بارسلونا با حضور بهترین بازیکنان جهان همچنان بهترین 
تیم دنیاست. در این فصل نیز عملکرد درخشانی داشت و می تواند به عنوان قهرمانی 
برســد. رونالدینیو به تمجید از سه مهاجم بارسلونا )لیونل مسی، لوئیس سوارس و 
نیمار( پرداخت و گفت: دوســت ندارم آنها را با دوران خودم مقایسه کنم. این سه 
مهاجم فوق العاده و خیلی خوب هســتند، همچنین همــکاری عالی دارند. به هم 

احترام می گذارند و حسادتی بین شان وجود ندارد.

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید مهدی خوش سیرت
سردارِ عارف با ۱۶ عملیات 

و ۱۳ بار جانبازی
مهدی خوش ســیرت در نوزدهم شــهریور سال 
۱۳۳۹ در روســتای چورکوچان شهرســتان آســتانه 
اشــرفیه متولد شــد. وي تحصیــلات دوران ابتدایی، 
راهنمایی و متوســطه را در زادگاهش پشــت سر نهاد 
و در ســال ۱۳۵۸ موفق به اخذ دیپلم شد و پس از آن 
لباس مقدس ســربازی را به تن کرد و در خنثی کردن 
توطئه های نوکران و جیره خواران اســتکبارجهانی در 

منطقه گنبد، حضوری دلاورانه داشــت. هنوز دوره سربازی را به اتمام نرسانده بود 
که عضو بسیج شد. سردار خوش ســیرت از روزی که گام در جبهه های حق علیه 
باطل نهاد و در مدرسه عاشقان روح الله ثبت نام کرد هرگز تسویه حساب نگرفت و 
دنبالش هم نرفت. او با تلاش بی وقفه اش در عملیات های افتخارآفرین و غرورآمیز 
طریق القدس، فتح المبین، بیت المقدس، فتح خرمشــهر، رمضان، مسلم ابن عقیل، 
محــرم، والفجر ۴، والفجر ۶، هورالعظیم، قدس، بدر، والفجر ۸، کربلای 2، کربلای 
۵ و نصر ۴ حضور پیدا کرد و در ۱۶ عملیات حضور محوری داشت، ۱۳ بار مجروح 
و جانباز شد. وی که در فراق دوستانش هماره می سوخت و در دل و بر لب آرزوی 
شهادت داشت، سرانجام پس از سال ها حضور مستمر و مداوم در جبهه های جنگ 
و رزم بی امان و مجاهدت در دو جبهه جهاد اصغر و جهاد اکبر، ششم تیرماه ۱۳۶۶ 
شهد شهادت را نوشــید. فرازی از وصیت نامه شهید مهدی خوش سیرت: »پدرم و 
مادرم و همه اعضای خانواده مفتخر و خرســند باشید که امروز خداوند به شماها 
افتخار می کند و اگر در طی این راه مقدس خونم بر زمین ریخت و به رود پر خروش 
شاهدان پیوست پس خوشــا به حال شما که خود را با زهرا)س( همدرد کردید و 
من هم آن وقت روحم در آرامش اســت که طوری زندگی کنید که انگار فرزندی 

به انقلاب تقدیم نشده و همیشه خود را بدهکار انقلاب و اسلام و امام بدانید«.

امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

11913512552044. پرسپولیس 

219108128131538. تراکتورسازی 

32097429181134. استقلال 

42096525141133. ذوب آهن 

5207852423129. پیکان 

6207762523228. سپاهان 

72051141715226. گسترش فولاد 

8206862424026. استقلال خوزستان 

126-9206862223. نفت تهران 

10205962121024. فولاد 

423-11205871519. سایپا 

722-12205781825. صنعت نفت آبادان 

819-132031071624. پدیده 

1117-14203891324. سیاه جامگان 

1216-152037101325. صبای قم 

1910-162017121231. ماشین سازی تبریز 

جدول رده بندی لیگ برتر- جام خلیج فارس

تراکتورسازی حق استفاده از بازیکنان جدیدش را ندارد
رئیس  کمیته تدوین مقررات فدراسیون فوتبال مدعی شد، حکم محرومیت 
فیفا پیش از این به باشــگاه تراکتورسازی ابلاغ شده است و این باشگاه مجاز به 
استفاده از بازیکنان جدیدش نیست.احمدرضا براتی بعدازظهر دیروز در نشستی 
خبری اظهار داشت: مسئله ای که پیش آمده مربوط به حمزه یونس است که به 
صورت مســتقیم به تراکتورسازی ابلاغ شده است. در تاریخ 2۶ اکتبر 2۰۱۶ )۵ 
آبان ۱۳۹۵( فیفا دستور داده که باشگاه تراکتورسازی از دو پنجره نقل وانتقالات 
جاری و بعدی محروم هســت. وی در پاســخ به این ســؤال که با توجه به اینکه 
تراکتورسازی در بازی های نیم فصل دوم از بازیکنانی استفاده کرده که حق حضور 
در این تیم را نداشتند و با این شرایط تکلیف بازی های قبلی این تیم چه خواهد 
شد، گفت: در مورد بازی های قبلی باید بگویم، باشگاه هایی که ذینفع هستند دو 
ساعت بعد از بازی فرصت اعتراض داشتند. با توجه به اینکه باشگاه تراکتورسازی 
از ماجرای محرومیت نقل وانتقالاتی اش بی خبر بوده بالطبع باشگاه های مقابل هم 
نمی توانســتند از این ماجرا اطلاع داشته باشــند که اعتراض کنند. از این جهت 
روزنه امید برای تراکتورســازی وجود دارد که نتایج قبلی اش تغییری نکند. آنچه 
مسلم است رأی فیفا اجرا نشــده و چند بازیکن قراردادشان را در شرایطی ثبت 
کرده اند که باشــگاه تراکتورسازی محروم بوده است. ما در این خصوص در حال 
مکاتبه با فیفا هســتیم تا در مورد بازی های گذشته تراکتورسازی برابر مقررات 
تصمیم بگیریم. باشگاه تراکتورسازی هم از این پس برابر مقررات امکان استفاده 
از این بازیکنان )احمد نوراللهی، امید عالیشاه، هاشم بیک زاده و سجاد شهباززاده( 
را ندارد. رئیس کمیته تدوین مقررات فدراســیون فوتبال در پاسخ به این پرسش 
که با توجه به ارســال رأی فیفا به باشــگاه و فدراســیون فوتبال این فدراسیون 
موظف به اجرای حکم فیفا بوده و حالا که قرارداد ســه بازیکن ثبت شده و آنها 
بازی کرده اند از بین ســازمان لیگ و فدراســیون کدامیک مقصر هستند، گفت: 
من در مقام تشــخیص مقصر نیستم و اینجا فقط به دســتور رئیس  فدراسیون 
در خصوص مســائلی که رخ داده توضیحاتی می دهم. آن طور که من شــنیده ام 
به واســطه تغییراتی که در کمیته بین الملل ســازمان لیگ رخ داده و همچنین 
کمیته نقل وانتقالات به دلیل بازنشســتگی  رئیسش جابه جایی هایی داشت، گویا 
رئیــس  جدید از مکاتبات قبلی بی اطلاع بــوده و ناهماهنگی هایی به وجود آمده 
اســت. براتی در خصوص اینکه اگر استقلال جپاروف را جذب نمی کرد و متوجه 
محرومیتش نمی شــد با استفاده از تیموریان و چشمی مقابل السد ممکن بود با 
رأی انضباطی کنفدراســیون فوتبال آسیا ۳ بر صفر بازنده شود و اگر این اتفاقات 
رخ می داد مقصر چه کسی بود، گفت: من اینجا قرار بود در خصوص تراکتورسازی 
اطلاعات بدهم، اما متأســفانه همین طور که می گویید اگر اســتقلال از بازیکنان 
جدیدش استفاده می کرد با رأی انضباطی و به دلیل محرومیت از نقل وانتقالات ۳ 
بر صفر بازنده می شد. این اشاره و این دغدغه کاملًا درست است و همان طور که 
گفتم این ناهماهنگی و بی اطلاعی به خاطر جابه جایی هایی بوده که در ســازمان 

لیگ به وجود آمده و من این طور شنیدم.
طاهری: پرسپولیس محروم نیست

سرپرســت باشگاه پرسپولیس می گوید باشگاه پرسپولیس با محرومیت نقل 
و انتقــالات مواجه نیســت. علی اکبر طاهری درباره احتمال محرومیت باشــگاه 
پرســپولیس در نقل  و انتقالات زمســتانی، اظهار کرد: ما سیستم TMS خودمان 
را بازبینی کردیم و متوجه شدیم که محرومیتی متوجه باشگاه پرسپولیس نشده 
اســت.طاهری در پاسخ به این سوال که آیا در پرونده ژوزه نگرانی وجود دارد که 
باشــگاه پرســپولیس با محرومیتی از جمله محرومیت در نقل  و انتقالات مواجه 
شود، گفت : این پرونده را پیگیری می کنیم، اما در حال  حاضر باشگاه پرسپولیس 
با محرومیتی مواجه نشــده اســت. به  هر حال وقتی قراردادی منعقد می شود و 
جدایی رخ می دهد باید قدرت پرداخت پول در باشــگاه وجود داشــته باشد که 

بتوانیم بدهی های باشگاه را پرداخت کنیم.
تساوی گسترش فولاد و سیاه جامگان در مشهد

تیم فوتبال گســترش فــولاد تبریز در مشــهد با نتیجه یک بــر یک برابر 
ســیاه جامگان متوقف شد. دو تیم فوتبال ســیاه جامگان مشهد و گسترش فولاد 
تبریز از ساعت ۱۶ دیروز در ورزشگاه ثامن مشهد به مصاف هم رفتند که این دیدار 
با تساوی یک بر یک به پایان رسید. گسترش فولاد با این تساوی از رسیدن به رده 
ششم جدول بازماند.گل گسترش فولاد در این دیدار را رضا خالقی فر در دقیقه 2۹ 
وارد دروازه میزبان کرد و گوران یرکوویچ در دقیقه ۸7 بازی را به تســاوی کشاند.
گســترش فولاد با این پیروزی و کسب 2۶ امتیاز در رده هفتم جدول قرار گرفت. 
شاگردان خداداد عزیزی نیز با این تساوی ۱7 امتیازی شدند و در رتبه چهاردهم 
جدول قرار گرفتند. این دیدار قرار بود روز جمعه گذشــته انجام شود اما به دلیل 

بارش سنگین برف و برودت هوای مشهد به روز شنبه موکول شد.
نماینده مجلس جلسه فوتسالی کفاشیان را به هم ریخت

یکی از نمایندگان مجلس شــورای اســلامی با ورود به جلسه هیئت رئیسه 
سازمان لیگ فوتســال، این جلسه را به هم ریخت. جلسه هیئت رئیسه سازمان 
لیگ فوتســال ظهر دیروز با حضور علی کفاشیان، علیرضا سهرابی، حامد نجفی، 
کریم منصوری و ســعید نجاریان برگزار و در خصوص برگزاری مســابقات لیگ 
فوتسال فصل ۹۶ تصمیم گیری شد. بر این اساس مقرر شد لیگ ۹۶ از اوایل تیر 
آغاز و اوایل دی به پایان برســد. اواسط جلسه بود که هاشمی نماینده میاندوآب 
بدون هماهنگی وارد جلسه شد و شروع به داد و بیداد کرد. وی که به مبلغ ورودی 
تیم ها در لیگ های دسته پایین اعتراض داشت خطاب به کفاشیان، او را مدیری 
بی لایق دانست و گفت: شــما در اینجا دکان باز کرده اید و درآمدزایی می کنید. 
سیدمحمد ناظم الشــریعه و علی صانعی از کادر فنی تیم ملی نیز در این جلسه 
حضور داشتند و برنامه های تیم ملی را برای هماهنگی با سازمان لیگ به اعضای 

هیئت رئیسه ارائه کردند.
ویسی: باشگاه کاری کرد که من استعفا دهم

ســرمربی تیم فوتبال سپاهان معتقد است پس از سپردن اختیار تام توسط 
مدیرعامل کل مجموعه ســپاهان به او بعضی از افــراد هیئت مدیره از این اقدام 
ناراحت شــده اند. عبدالله ویسی، سرمربی تیم فوتبال ســپاهان درباره استعفا از 
سرمربیگری این تیم، اظهار کرد: شرایطی پیش آمد که من را به ستوه آورد. خیلی 
برای تماشــاگران خوب سپاهان ارزش قائلم، اما باشگاه کارهایی را کرد که من را 
مجبور کرد استعفا بدهم و من هم چنین بیانیه ای را منتشر کردم. وی ادامه  داد: 
یک مربی وقتی در زمین کار خود را انجام می دهد و ســپس در نشســت خبری 
بعد از بازی از خبرنگاران می شنود که تیمش بازیکن جدید گرفته است چه باید 
بکند؟ این کار خیلی سخت است و اصول و فلسفه مربیگری را زیر سؤال می برد و 
من به خاطر سایر مربیان استعفا دادم. بدون اجازه من بازیکن جذب کرده اند، در 
حالی که حتی یک مشــورت کوچک با من نکرده اند و این حرکت بسیار زشت و 
زننده برای باشگاه سپاهان است. ویسی افزود: کجای دنیا چنین چیزی دیده اید؟ 
تیم ما به اندازه پرسپولیس که صدرنشین جدول است 2۵ گل زده است. در حالی 
که گل خورده ما به اندازه تیم های در حال ســقوط مانند سیاه جامگان و ماشین 
ســازی است و این نشان می دهد که ما نیازی به هافبک طراح نداریم، در نتیجه  
این خرید کارشناسی شده نیست. وی درباره خرید جپارف  اضافه کرد: من به آنها 
گفتم که آندو، روزبه چشــمی یا فرشید باقری را جذب کنند، زیرا تیم ما مشکل 
دفاعی دارد. استقلال تهران چنین بازیکنی را جذب کرده، زیرا سه هافبک دفاعی 
خوب دارد و در بخش طراحی حملاتش مشکل دارد، اما ما در فاز دفاعی ضعیف 
هستیم. ویســی در خصوص صحبت هایش با سبحانی مدیرعامل کارخانه فولاد 
مبارکه در ابتدای فصل نیز، گفت : در ابتدای فصل دکتر سبحانی، مدیرعامل کل 
مجموعه سپاهان به من اختیار تام داد که این به بعضی ها برخورد خورد. آنها چون 
نتوانستند علی کریمی 2۳ ســاله را بیاورند، رفتند بازیکن ۳۵ ساله گرفتند. در 
حالی که از من خواسته بودند که جوانگرایی کنم. اگر می خواستید بازیکن جوان 
نیاورید چرا به من گفتید که جوانگرایی کنم و نام هادی عقیلی را از لیست پاک 

کنم؟ چرا به من گفتند که تمام بازیکنان بالای ۳۰ سال تیم را رد کنم؟
آندرانیک تیموریان در یک قدمی نفت تهران

هافبک باتجربه تیم ملی در آســتانه پیوســتن به نفت تهــران قرار گرفت. 
آندرانیک تیموریان که چند روز پیش قرارداد خود را با استقلال تهران فسخ کرده 
بود در آســتانه پیوستن به نفت تهران قرار گرفته است. مذاکرات او با نفتی ها دو 
ســه روزی است که پیگیری شــده و تیموریان با نظر مستقیم علی دایی به این 

باشگاه آمده است.

تجدید میثاق جامعه ورزش 
با بنیانگذار انقلاب اسلامی 

جامعه بزرگ ورزش ایران در آستانه سی و هشتمین سالگرد انقلاب 
اسلامی با حضور در حرم امام خمینی)ره( با آرمان های بنیانگذار انقلاب 

اسلامی تجدید میثاق کردند.
مســعود ســلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان به همراه معاونانش و جمعی از 
رئیســان فدراسیون های ورزشــی و هم چنین جمعی از ورزشکاران صبح دیروز 
)شنبه( با حضور در حرم مطهر بنیانگذار انقلاب اسلامی با آرمان های امام راحل 

پیمان دوباره بستند.
در این مراســم وزیر ورزش  و جوانان پیراهن شماره » ۴« سعید معروف که 
به امضای ملی پوشــان والیبال ایران رســیده را به تولیت حرم امام خمینی)ره( 
هدیه کرد. ۱۰۰ دستگاه موتورسیکلت سنگین به همراه ۵۰ اتومبیل با همکاری 
فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی و هم چنین پلیس راهور ناجا کاروان ورزش 

و جوانان را از محل این وزارتخانه تا حرم مطهر امام راهنمایی کردند.

تیم هپکو اراک و سپاهان از ادامه راه در لیگ برتر هندبال انصراف دادند اما سرپرست فدراسیون شرایط هندبال 
را با نظم و آرام توصیف کرد.

هفته دوازدهم لیگ برتر هندبال ۱2 بهمن ماه برگزار شد و تیم هپکو اراک بلافاصله بعد از واگذار کردن بازی به حریف خود، 
از ادامه راه انصراف داد. روز بعد از آن نیز تیم سپاهان اصفهان اعلام کرد که به دلیل ناداوری تا زمان احقاق حق خود در تمامی 

لیگ ها به میدان نخواهد آمد.
با این شــرایط سرپرست فدراسیون هندبال که برای فینال رقابت های قهرمانی جهان 2۰۱7 به فرانسه سفر کرده بود، بعد از 
بازگشت در اولین اظهار نظرش به نظم و انضباط حاکم بر مسابقات لیگ برتر آقایان و بانوان و همچنین لیگ دسته یک تاکید کرد 
و از تمامی عوامل خوب اجرایی، همکارانش در فدراســیون، ناظران، داوران، هیئت ها، باشگاه ها، مربیان، تیم ها و کادر فنی نهایت 
تقدیر و تشــکر را اعلام کرد و گفت: انصافا نظم و انضباط و برنامه ریزی صحیح و البته همکاری همه تیم ها باعث افزایش ســطح 
کیفی لیگ هندبال شده و با این شرایط رفت وآمدها و برگزاری سر موعد مقرر فقط و فقط ماحصل دقت و برنامه ریزی و اجرای 

صحیح مسابقات است که این خروجی را به ما می دهد!
شش هفته تا پایان لیگ برتر هندبال باقی مانده است و باید دید مسئولان فدراسیون هندبال برای بازگشت تیم هپکو و باشگاه 

سپاهان چه اقدامی خواهند کرد و یا در نهایت با انصراف اینها، لیگ هندبال ۹۵ چه سرنوشتی پیدا خواهد کرد.

انصراف 2 تیم از لیگ هندبال و تمجید سرپرست فدراسیون 
از وضعیت لیگ!
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